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Tid: 2018-03-26 

Plats: Klubblokalen 

Minnesanteckningar Sektionsmöte  Bälinge IF Innebandy  
Närvarande 

P03/04 Mattias, P05/06 Magnus, F10 Anna, F11 Anna, P10 Per T, P07 Christian, F08/09 Patrik, P08 Per, 

Herr Johan  

Ej närvarande F04/05,F06/07 

 
Agenda  
 

• Information från kansliet 

• Ekonomi 

• Utbildning 

• Fotografering 

• Bemanning av kommittén 18/19  

• Material  

• Träningstider  

• Cuper 

• Gulatråden/Policyers 

• Övrigt 

Information från kansliet 

-   

  

Ekonomi 
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- Utbildningar och höjda planhyror har ökat kostnaderna avsevärt. Viktigt att avboka 

planerna när man inte använder dem. 

- Exempel på priser : 

IFU  160 kr per tim och Bälinge 150 per tim för träningar 

 Match 220kr per timme. 

Herrarna betalar på IFU 375kr för 1,5 tim  Alla priser ex Moms. 

- Ekonomin ser bra ut ändå. Mer intäkter i och med fler barn. 

o Avgifter för kommande säsong beslutas på höstmötet. 

 

Utbildning        

Grundutbildningen går ut för vissa. Förlängs det eller måste man gå om? Nya kort? 
 

Fotografering: 

- Christian har tagit in offerter på fotografering av innebandylagen (räknat på 15 lag, 15-20 

spelare per lag). Kostnaden för föreningen blir max 15 tkr för foto av alla lag. Prisförslag 

gruppbild 150:-, porträtt 100:-. När spelare köper kort kommer den summan räknas av från de 15 

tkr. Christian kollar vidare i frågan, men närvarande lag ställde sig positiva till fotografering 

under våren. 

Ny Punkt: 

Tid för fotografering i september/oktober innan serien drar igång. Fotograferingen gratis men 

korten kostar. Blir samma fotograf som fotbollen använder.  

 Bemanning av kommittén 18/19  

Ansvarig för innebandykommiten till kommande säsong 

Till nästa säsong behöver ny ansvarig för innebandykommiten för innebandyn utses eftersom 

Mattias meddelat att han inte kommer fortsätta i den rollen. 
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Ny Punkt: 

Mattias fick I uppdrag att ta fram ett schema om hur rollfördelning ska ske I framtiden för 

kommiten. Detta för att alla lag ska vara med och bidra med insatts till kommiten. 

För att få någon slags röd tråd  så kommer ålder Flickor och Pojkar ålder 10 år vara de som  

tillsätter rollen som ansvarig/suppeant. Flickor börjar I år (-18) när killarna nu har haft det i 4 år. 

Nästa gång blir det Pojkar födda -12 som utser sammankallande. 

Schema förslag läggs även upp på hemsidan. 

 

Personer som  sitter på posterna behöver inte vara ledare, det kan vara vem som helst men laget 

tillsätter person på de poster de har fått. Till nästa möte ska alla roller vara namn satta: 

- Styrelsen/sammankallande F-08/09 

- Styrelsesuppleant P08   

- Kassör P05/06 

- Valberedningen P 07 

- Material/sponsor Herr 

- Utbildningsansvarig P11 

 

 

 

Lag /Tider Antal År 1 År 2 År 3 År 4

Herr 1 Material Ekonomi

F04/05* 2 Ekonomi Valberedningen

P05/06 3 Ekonomi Valberedningen

 F06/07 4 Valberedningen Gula Tråden

P07 5 Valberedningen Gula tråden

F08/09 6
Ansvarig Ansvarig Suppleant 

Styrelsen

Suppleant 

Styrelsen

P 08 7
Suppleant 

Styrelsen

Suppleant 

Styrelsen
Ansvarig Ansvarig

P09 8 Gula Tråden Utbildning

P10 9 Gula tråden Utbildning

F10 10 Utbildning Material

P11 11 Utbildning Material

F11 12 Material

F12 13

P12 14 Ekonomi
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Material : 

- Vi har tecknat avtal med Intersport på 4 år. Allt ska köpas från intersport  men finns det inte 

där så kan vi teckna avtal med KH om separat kontrakt. 

- Konton på intersport med inloggning. En per lag är ansvarig och sköter det. Johan kollar upp 

reglerna och undersöker möjligheten att få ut intersport och informera.  

- Kan vi få ett förråd på IFU-arena. Johan kollar upp det. 

- 3 manna mål (knatteligamål) behövs till Bälinge. De stora målen behöver lagas. 

 

Träningstider:  

- Hur länge ska vi träna? 
o P05/06, p08, p10, p03/04, F03/04 fortsätter. Alla har eller ska anmäla till Åsa. 

- Krock med fotbollen? 
o Initiera ett möte mellan sektionerna för att få till en ”policy” gällande 

träningsöverlappningarna. Östling lyfter frågan 
 

 
Cuper: 

- Under våren kommer lag från föreningen åka till bl.a. Örebro, Mora och Västerås som avslutning 

på säsongen. 

Gula tråden/Policyers: 

- Gulatråden kommer att skickas ut på en slutremiss. Kommer att beslutas på årsmötet. 

- Genomgång av gula tråden ska göras av varje lag med föräldrarna tills nästa säsong.  

- Det finns en krisberedskaps plan som ska uppdateras. 

Övrigt: 

- Önskemål framfördes om att köra specifika målvaktsträningar.  

- Inventering av tröjor är lämpligt att göra sista mötet i vår så fördelningen är klar till hösten. 

- Avslutning? Svårt att genomföra med lokaler och tid… 

Noterade gjorde  

Mattias Östling 


